
Kyrkogårdsnämnden Protokoll 

Sida 4 (8)  

 

 

 

 

 

1. godkänna anmälan. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-04-06 delegationsbeslut fattade av tjänstemän inom 

kyrkogårdsförvaltningen, Dnr 1.2-86-2016 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälan. 

 

§ 7 Samråd om järnvägsplan och tillståndsansökan 

vattenverksamhet för tunnelbaneutbyggnaden mellan 

Odenplan och Arenastaden. Anmälan av svar på remiss 

från kommunstyrelsen 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. godkänna anmälan av remissvar och lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-02-23, Dnr 1.7-1861-2015. Förvaltningen för utbyggd 

tunnelbana (FUT, Stockholms läns landsting) har bett Stockholms 

stad att yttra sig om järnvägsplan och tillståndsansökan 

vattenverksamhet för tunnelbaneutbyggnaden mellan Odenplan – 

Hagastaden- (Arenastaden) under pågående planprocess. 

Kyrkogårdsförvaltningen har lämnat synpunkter i de delar som 

berör Norra Begravningsplatsen i Solna. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. godkänna anmälan av remissvar och lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

§ 8 Underlag för budget 2017 med inriktning 2018 och 

2019 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. godkänna förslaget till underlag till budget för 2017 med 

inriktning för 2018 och 2019 och överlämna det till 

kommunstyrelsen 
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2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2016-03-21, Dnr 1.2-428-2016.  I detta ärende redovisas nämndens 

underlag till budget för 2017 med inriktning för 2018 och 2019. 

 

Reservation anfördes av Annette Lundquist Larsson m fl (M) till 

förmån för eget förslag till beslut enligt följande: 

att  i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut samt 

att  därutöver anföra: 

 

”Planeringen och anläggandet av en ny begravningsplats på Järvafältet är 

försenat. Detta aktualiserar åter behovet av en utredning om en 

ceremonilokal på Strandkyrkogården som är en delvis outnyttjad 

begravningsplats beroende bl a på dess läge men också av att det inte 

finns någon ceremonilokal inom begravningsplatsen. Vi har i tidigare 

ärende föreslagit att förvaltningen ska ges i uppdrag att arbeta för att göra 

Strandkyrkogården mer tilltalande och där utredningen av en 

ceremonilokal är central.  

 

Antalet ungdomar som enligt förvaltningen ska erbjudas sommarjobb i 

nämndens regi är fortsatt på samma nivåer som 2015, detta trots att 

utvärderingen visade att den volymen innebar att många ungdomar 

upplevde att arbetet inte var meningsfullt. Vi anser att det är viktigt att 

fokusera på kvalitet snarare än kvantitet när det gäller sommarjobb. Det är 

viktigt att nämnden kan erbjuda meningsfulla arbetsuppgifter med bra 

handledning. Vi anser att staden ska fortsätta arbeta för att få fram fler 

sommarjobb till ungdomar men ser inte nödvändigtvis att det måste ske 

inom ramen för stadens verksamheter utan vill hellre upparbeta bättre 

relationer med näringslivet. Vidare tycker vi att det är synd att 

förvaltningen inte längre själv har möjlighet att återanställa 

sommarungdomar som visat intresse för kyrkogårdsarbete tidigare. 

 

Vi kan konstatera att kyrkogårdsnämnden under förra året gjorde ett 

kraftigt överskott på såväl investeringssidan som på driften.  Detta 

bekräftar våra tidigare resonemang om att en höjd begravningsavgift i 

huvudsak grundar sig i politisk prestige snarare än ett faktiskt 

föreliggande behov. Det är olyckligt eftersom vi som politiker har ett 

uppdrag att använda stockholmarnas skattepengar på ett ansvarsfullt och 

effektivt sätt.  Vi ser därför att kommunfullmäktige bör besluta att sänka 

begravningsavgiften till 6,5 öre. 

 

I syfte att samla stadens förvaltningar av byggnader och anläggningar 

inom en och samma nämnd anser vi att nämnden, tillsammans med 
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kommunstyrelsen och fastighetsnämnden ska utreda möjligheten till att 

flytta kyrkogårdsnämndens fastighetsinnehav till fastighetsnämnden.  

 

Slutligen är vi kritiska till den rödgrönrosa majoritetens förslag att utreda 

möjligheten att införa Skogskyrkogårdens dag på årsvis basis. Förslaget, 

som innebär att Nynäsvägen och delar av Tyresövägen stängs av under 

några timmar en dag om året i syfte att återskapa kyrkogården så som den 

var på 30-talet, är direkt olämplig och innebär i praktiken att de boende i 

sydöstradelarna av såväl Stockholms stad som Stockholms län blir 

isolerade från omvärlden. Det är önskvärt att på olika sätt arbeta med 

bullerdämpande åtgärder på Skogskyrkogården men det måste också står i 

paritet med konsekvenserna det får i andra ändan”. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. godkänna förslaget till underlag till budget för 2017 med 

inriktning för 2018 och 2019 och överlämna det till 

kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 9 Några frågor kring offentlighet och sekretess – remiss 

från kommunstyrelsen 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-02-26, Dnr 1.7-298-2016. Kyrkogårdsnämnden har fått en 

remiss från kommunstyrelsen med en promemoria från 

regeringskansliet med förslag till vissa förändringar i offentlighets- 

och sekretesslagstiftningen som berör begravningshuvudmännen 

inom Svenska kyrkan. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

 

 

 


